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ZAPISNIK SA SJEDNICE VIJEEA RODITELJA OD 07.10 .2020.

- prisutno 27 dlanova Vijeia roditelja od,52 odjela
- ostali prisutni: ravnateljica - Slavica Durdevi6, Marina Jukii tajnica

(zapisnidar)
- podetak sjednice u 17.00 h
- zakljudeno u 18.22 h

DNE\rI\II RED:

1. Konstituiranje i izbor predsjednika i zamjenika zasaziv vije6a
roditelj a 5k. god.20 20./21.

2- Prethodno mi5ljen je za St olrt i kurikulum Skolske godine 2020.12021.3. Prethodno mi5ljen ie za Godi5nji plan i program 
"ud" 

Skole Skolske
godine 2020.12021.

4. Razliiito (rzvje56e o ostvarenju Godi5njeg plana i programa za
2019./20.Skolsku godinu)

o,
A,l.L)

PrerdloZeni su kandidati za izbor predsjednika i zamjenika u Vijede roditelja za
5k.god.2020.121.:
Merrijana Flredkovski (27 glasova) te Anita Boroz (6 glasova).
Odtluka :
odlukom vijeda roditelja za predsjednicu imenovana je Marijana
Hreikovski, a za zamjenicu Anita Boroz.
Rarnateljica se zahvalila na radu dosada5njeg vije6a roditelja i predstavnicima
vijeda roditelja te dosadasnjem predsjedniku Zeljku Rosandiiu.



Ad.2.)

S.kolski kurikulum je prezentiran od strane S*j. Matanovid, ud. RN i zamjenice
ravnateljice, uz kra6u raspravu i upite od strane predstavnika roditelja nakoje je
orlgovarala ravnateljica, gda Slavica Durdevi6. Isti je prije sjednice stavljen na
web stranicu Skole tako da su se roditelji prrje moglipiipi.-iti na pitanja.
Odluka:
Vije6e roditelja dalo je jednoglasno pozitivno prethodno mi5ljenje za Skolski
krrrikulum za Skolsku godinu 2020./2021.

Ad.3.)
R,diteljima je predstavljen godi5nji plan i program koji je ukratko prezentirala
Smja Matanovid, a predstavnici roditelja su ga mogi pogledati i na web
stranicama Skole.
Odluka:
virjede roditelja dalo je jednoglasno pozitivno prethodno misljenje za
go,diSnji plan i program za Skolsku godinu ZOiO.tZOZt.

Ad.4.)
Iz''zje5ie o o tje8 plana i programaza20lg.l2O. Skolsku godinuprezentirala ZeljkaLabavic.
Pc,stavljeni su razni upiti ravnateljici:
Gospoda D. Dokuzovil zamolila je da se prodita upit gospode J.Marijic, a
vezano uz prijevoz udenika autobusom nakon nastave. Ravnateljica je pojasnila
da udeni ave, apN 6 sati. Autobus ih pieiozi
nakon 5 zbrinuti su u holu Skole i dekaju
aulobus. nivou Grada te osnivad nema sredstava
uvesti jo5 jednu liniju, a isti problem oko prijevoza istaknule su i predstavnice
roditelja iz PS Vranovci.
Gc'spodin M. Kupre5ak upu6uje na problem sportske dvorane u Vranovcima
gd.ie je problem grrjanja i krov na istoj proki5njava. Ravnateljica je odgovorila
da ce problem grijarya biti rijesen jer je prosle godine pukla cijev. Goqpoda M.
Be5ter prta zalto se na nadin kako se odrZava Vije6e roditelja (Sk.dvorana) nisu
p6'gli odrLati tj. organizirati i roditeljski sastanci gdje bi se po5tovali naputci
H2:,J2.

Nadalje, postavljeno je pitanje prostirki zavjelbanje kod ud,. TZK-e J. vuji6,
kao i zaito se moraju placati testovi za pismeno ispitivanje udenika. Ravnateljica
je odgovorila da udenici trebaju donositi novce za godi5nje testove, a uditelj jL
taj koji odluduje kako 6e provoditi provjeru, ako netko ne plati uditelj 6e kopirati
testove, a s problemom prostirki nije upoznata.
Rairnateljica je navela da je internet za PS Vranovci osposobljen kao i nabava
tabletaza udenike.
Dvorana u matidnoj Skoli je dovr5enaitraLit se suglasnost MZo-a.



Pred. Vijeia roditelja
Marijana Flredkovski
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